

中储发展股份有限公司保税仓单业务服务费标准

Service Rate for Bonded Cargo under Warehouse Receipt of CMST Development Co., Ltd.

仓储物名称 Cargo Name	仓储费 (元/天/吨) Storage Fee (RMB/day/mt)	出库费 (元/吨) Out Warehouse Fee (RMB/mt)
铜板 Copper Cathodes	0.5	平板车 : 25 25 for trucks 集装箱及箱型车 : 35 35 for Containers or Vans
铝锭 Aluminium Ingots	0.5	
锌锭 Zinc Ingots	0.5	
铅锭 Lead Ingots	0.5	
镍板 Nickel Cathodes	1.0	
金属钴 Cobalt	1.5	

备注 (Remarks) :

一、保税仓单制单费每张 500 元。

RMB500 per set of warehouse receipt issuance fee.

二、非工作时间段 (17 : 00 以后) 或法定节假日出库需提前预约。出库费每吨加收 5 元 (250 元起收) 。

Appointment is a must for cargo collecting after the working hours of the weekday (after 17:00) or a Saturday or a Sunday or other public holidays. RMB5/mt for overtime fee (minimum RMB250 per set)

三、本服务费标准适用于上海地区的保税仓储业务，存货人、仓单持有人及仓单受让人依此标准履行相关义务。未涉及的服务项目及服务费标准，请另行联系索取。

The services rates is applicable for the bonded business in Shanghai, and the depositor, the holder and the assignee of the warehouse receipt shall carry out the duties. More service items and service fee, please contact us directly.

四、仓单项下的仓储物品种及服务费率将根据有关的法律法规及业务变化不时予以修订和补充。服务费标准适用仓单签发时的发布标准。

The type of cargo and the service rate under the Warehouse Receipt will be amended and supplemented from time to time in accordance with applicable laws and regulations and changes in business. The services rates effective at the time of issuance of the Warehouse Receipt.

五、发布日期：2018 年 11 月 1 日

Date of issue (Y/M/D) : 2018/11/1